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 Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia 372 din data de 19.04.2024, în conformitate cu prevederile  art. 134, alin. 1, lit. a, alin. 
2 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 
   La şedinţă participă un număr de 17 consilieri locali. Absentează d-na consilier local, prof. 
Corbu Luminița- Claudia și d-nul consilier local, ing. Drăgșușanu Octav - Anton. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Bună ziua.  Mulțumesc că ați acceptat 
invitația de a participa la ședința ordinară a Consiliului Local.   

Ordinea de zi v-a fost pusă la dispoziție, cu materialele aferente, în termenul legal.  Alte 
propuneri pentru completarea ordinii de zi? Supun aprobării ordinea de zi în totalitate, respectiv:                                             
1. Procesul – verbal al şedinţei din data de 28.03.2024; 
              2. Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor anuale de execuţie bugetară şi a 
situaţiilor financiare pe anul 2023 ale Municipiului Fălticeni  - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
     3. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetului Municipiului Fălticeni la 
data de 31.03.2024 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             4. Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării navetei personalului didactic şi 
didactic auxiliar pentru luna MARTIE 2024 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
             5. Proiect de hotărâre privind transformarea unui post din cadrul Spitalului Municipal 
Fălticeni -  iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   6. Proiect de hotărâre privind vânzarea cu plata integrală a unei locuințe ANL, situată 
în municipiul Fălticeni, str.Topitoriei, bl. 2, ap. 27, titularului contractului de închiriere nr. 
57/19.12.2004 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    7. Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate întocmit în vederea 
concesionării directe a unei suprafeţe de teren aparţinând domeniului privat al 
municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    8. Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate întocmit în vederea 
concesionării directe a unei suprafeţe de teren aparţinând domeniului privat al 
municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             9. Proiect de hotărâre privind indexarea cu rata inflației, în procent de 10.4 %, a 
impozitelor şi taxelor locale aplicabile în anul fiscal 2025  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe 
– Cătălin Coman; 
            10. Proiect de hotărâre privind organizarea licitaţiei publice deschise pentru vânzarea 
prin licitație publică a două suprafeţe de teren aparţinând domeniului privat al municipiului 
Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            11. Proiect de hotărâre privind actualizarea prețului folosinței suprafețelor de teren, 
proprietatea privată a municipiului Fălticeni, prin acordarea dreptului de superficie - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            12. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizaţi 
şi a cheltuielilor legate de proiect pentru proiectul ,,Înființarea și dotarea unui centru de 

colectare prin aport voluntar în mun. Fălticeni – Runda I” aprobat pentru finanțare prin 
Planului Național de Redresare și Reziliență al României, Componenta C3: Managementul 
Deșeurilor, Investiția I1. Dezvoltarea, modernizarea și completarea sistemelor de 
management integrat al deșeurilor municipale la nivel de județ sau la nivel de 



orașe/comune, Subinvestiția I1.A ,,Înființare de centre de colectare prin aport voluntar” - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

13. Proiect de hotărâre privind transformarea unei funcții contractuale din aparatul de 
specialitate al primarului municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
 14. Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei echipei mobile pentru 
intervenţia de urgenţă în cazurile de violenţă domestică - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
           15. Proiect de hotărâre privind includerea în Inventarul bunurilor imobile care aparţin 
domeniului privat al Municipiului Fălticeni a unei suprafeţe de teren în vederea 
întabulării/înscrierii cu caracter definitiv a dreptului de proprietate în evidenţele de 
cadastru şi carte funciară - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 16. Proiect de hotărâre privind dezmembrarea unui imobil proprietatea privată a 
municipiului Fălticeni în două corpuri de proprietate - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 

17. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli pe 
anul 2024 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
           18. Proiect de hotărâre privind asocierea Municipiul Fălticeni cu Colegiul „Vasile 
Lovinescu” Fălticeni în vederea asigurării unor cheltuieli ocazionate de aniversarea a 100 
de ani de existență a unității de învățământ- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
    Ordinea de zi, în totalitate, se aprobă în unanimitate, respectiv cu 17 voturi „pentru”. 
    Se supune la vot procesul – verbal al şedinţei din data de 28.03.2024, acesta fiind aprobat 
în unanimitate, respectiv cu 17 voturi „pentru”. 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea conturilor anuale de execuţie bugetară şi a situaţiilor financiare pe anul 2023 ale 
Municipiului Fălticeni  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: După  cum prevede legislația, contul 
de execuție  bugetară al anului 2023 se aprobă până la sfârșitul lunii aprilie. Prin urmare, venim 
în fața dumneavoastră cu execuția. Aveți bugetul veniturilor externe nerambursabile, bugetul 
veniturilor interne, inclusiv pe activitățile finanțate integral sau parțial din veniturile proprii. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Intervenții?   
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 17 
voturi „pentru”. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea execuţiei bugetului Municipiului Fălticeni la data de 31.03.2024 - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Dacă vorbeam de contul de execuție 
pe anul 2023, în competența Consiliului Local stă și aprobarea bugetului semestrial, trimestrial și 
anual. De data asta, vorbim de trimestrul anului 2024, la sfârșitul lunii martie situația stă 
îmbucurător pentru noi. Avem excedent la secțiunea de funcționare 10.628.621 lei, iar la 
secțiunea de dezvoltare 1.980.337 lei. Adunat cu excedentul de la activitățile finanțate integral 
sau parțial din venituri proprii, respectiv 5.290.000lei la funcționare și 509 milioane lei la 
dezvoltare, făcând un calcul simplu, avem un excedent la nivelul lunii martie de 18 milioane de 
lei. Este diferența între încasări și plățile pe care le-am făcut. Este cel mai mare excedent pe care 



l-am înregistrat vreodată, bani pe care putem să îi folosim pentru îndeplinirea cerințelor legate de 
partea de funcționare, pentru acoperirea proiectelor de dezvoltare pe care ni le-am propus ca 
investiții. 
 D-nul  viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Intervenții?   
 D-nul consilier local, Stoica Cozmin: Am și eu o întrebare. Am discutat de posibilitatea 
unei noi clădiri de la fostul sediu de pediatrie, pentru Scoala Ion Irimescu. Din câte știu, Creșa 
”Sfânta Ana”  a fost făcută pe PNRR și a fost făcută de la zero. Ați spus că nu se poate face prin 
PNRR noua clădire pentru școală. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Creșa ”Sfânta Ana” a fost făcută prin 
program guvernamental finanțat prin PNRR. E programul guvernamental de Creșe ”Sfânta Ana”. 
Noi am dat acest nume pentru că a fost prima creșă din acest program. Nu există un program 
guvernamental prin finanțare PNRR pentru construire corpuri de școli. Pentru că ei nu vor o 
școală, vor doar un corp. Am vorbit și eu cu domnul director. În principiu a rămas să studiem 
dacă putem fizic să facem ceva, spațiul nefiind foarte mare acolo. Dacă există posibilitatea de a 
construi acolo, o putem face de la bugetul local pentru că nu este o sumă care să ne sperie. 
Vorbim de un corp de școală care va costa undeva la vreo 2,3 milioane de lei. Raportat la 
excedentul pe care îl avem de 18 milioane,  nu e o sumă care  să ne ”alunge”. Sunt niște ieșiri, 
niște căi de acces și trebuie să vedem dacă au și în față. E mai largă discuția. Prima dată, 
verificăm dacă terenul pe care ni l-am propus este viabil. Dacă este viabil, putem demara ulterior, 
un proiect tehnic și să îl finanțăm de la bugetul local. Într-adevăr, este nevoie de spațiu 
suplimentar la Școala Ion Irimescu, datorită faptului că, numărul de copii a crescut exponențial. 
Toată lumea vrea ore dimineața. Ne vom strădui să identificăm posibilități. Putem să o facem de 
la bugetul local, nu e o sumă care să ne sperie. 
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind în unanimitate, respectiv cu 17 voturi 
„pentru”. 
    Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
aprobarea decontării navetei personalului didactic şi didactic auxiliar pentru luna MARTIE 
2024  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Un proiect ”drag” mie. Nu am absolut 
nimic împotriva decontării navetei pentru colegii profesori, doar că nu consider corect să fie 
decontat de către Consiliul Local, din bani publici aparținând Fălticeniului. Unde-i lege nu-i 
tocmeală, punem pe ordinea de zi, ne facem datoria și sperăm într-o modificare a legii, astfel 
încât lucrurile să fie corecte și firești, adică decontarea să fie de la bugetul de stat și nu de la cel 
local. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Intervenții?   



  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 14 voturi „pentru”. D-nul 
consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu, d-na cons. local Amarie Mariana și d-na cons. local 
Dulgheriu Maria nu și-au exercitat dreptul de vot. 
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
transformarea unui post din cadrul Spitalului Municipal Fălticeni   iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe  Cătălin Coman: Transformarea unui post, în urma 
promovării într-un  grad imediat superior.  
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Intervenții?   
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 14 voturi „pentru”. D-na consilier 
local, dr. Cojocaru Eugenia-Liliana, d-na consilier local, as. Chirilă Gabriela-Violeta și d-na 
consilier local, as. Edu Anca nu au participat la dezbateri si nu și-au exercitat dreptul de vot. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
vânzarea cu plata integrală a unei locuințe ANL, situată în municipiul Fălticeni, 
str.Topitoriei, bl. 2, ap. 27, titularului contractului de închiriere nr. 57/19.12.2004  iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Legislația le dă voie să își achiziționeze 
apartamentele, în condițiile legii, doar titularilor contractelor de închiriere. De data asta este vorba 
de familia reprezentată de domnul Staicu Cătălin, pe strada Topitoriei nr. 2. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Intervenții?   
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat unanimitate, respectiv cu 17 voturi 
„pentru”. 
    Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
aprobarea studiului de oportunitate întocmit în vederea concesionării directe a unei 
suprafeţe de teren aparţinând domeniului privat al municipiului Fălticeni  - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  O altă etapă în vederea concesionării 
directe. Știți foarte bine, sunt necesare trei hotărâri de Consiliu Local. Este  o etapă intermediară, 
respectiv aprobarea studiului de oportunitate întocmit în vederea concesionării directe a unei 
suprafeţe de teren aparţinând domeniului privat al municipiului Fălticeni. Este vorba despre o 
suprafață sub un balcon, nu deranjează cu absolut nimic, din punct de vedere edilitar sau estetic. 
Putem face și fără concesionare, dar  e valabilă la persoane fizice. La persoanele juridice 
preferăm varianta mai birocratică, mai de lungă durată. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 



  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Intervenții?   
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 17 
voturi „pentru”. 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
delegarea de gestiune, prin concesiune, a Serviciului public de gestionare a câinilor fără 
stăpân de la nivelul Municipiului Fălticeni, judeţul Suceava - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Am ajuns și la ce discutam în ultima 
ședință de Consiliu Local cu dl.Silviu Mateiciuc. Suntem foarte avansați, ca să spun așa. Zilele 
trecute am primit de la Direcția sanitar veterinară autorizația de funcționare pentru padocul de 
câini. Am finalizat lucrările de modernizare la padocul de câini. Îl aveam, era inventariat, l-am 
făcut conform cu cerințele. Am avut vizită în teren, domnul viceprimar s-a ocupat de asta și a 
depus documentația completă  la Direcția sanitar veterinară și avem autorizație de funcționare pe 
padoc. După ce a stat în dezbatere publică, am avut și o întâlnire cu iubitorii de animale, am 
ajuns la niște concluzii, scoatem la licitație partea de funcționare. Firma care va câștiga licitația și 
îndeplinește condițiile legale, să-i prindă, să-i ducă la padoc, să-i sterilizeze, să-i microcipeze, 
deparaziteze, să se ocupe de adopții, hrănire și așa mai departe, cu toate activitățile prevăzute 
de lege. Eu cred că din momentul în care discutăm, în maxim 30 de zile vom avea foarte puțini 
câini.  Ar fi ideal să nu avem deloc, dar din păcate  fenomenul abandonului este prezent. 
   D-nul consilier local, ec. Mateiciuc Silviu: Este scenariul în care nu vor fi firme 
interesate? 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Nu cred. Pentru că noi am scos de 
două ori la licitație, dar nu eram atât de atractivi, pentru că nu aveam padocul funcțional și dotat 
așa ca acum, cu apă, curent, containere, instrumentar, cu tot ceea ce  presupune activitatea 
acolo. Eu spun că în două săptămâni lucrurile vor fi vizibile. Firma respectivă prinde toți câinii, îi 
vor da spre adopție. Există posibilitatea să facem sterilizare gratuită, pentru cei care nu au 
posibilitate, mă refer la câinii cu stăpân.  Vă spuneam de fenomenul câinilor cu stăpân lăsați să 
umble liberi pe străzi. Se vor prinde, se vor steriliza, microcipa, va veni proprietarul, îl va 
revendica, îl vom da gratuit, dar dacă îl vom mai găsi vreodată pe stradă va primi amendă.  
   D-nul consilier local, Stoica Cozmin: Există o legislație în sensul acesta? 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Există o legislație foarte clară și foarte 
laborioasă, de asta a și durat atât, pentru că ne-am străduit să acoperim fiecare cerință. 
   D-nul consilier local, Stoica Cozmin: Mă refer la  partea de amenzi. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Da, sigur că da. Câinele prins va fi 
trecut într-un registru, plătim toate serviciile, i-l vom da pregătit, ca să zic așa. Singura obligație 
este să aibă grijă de el, să nu îi mai dea drumul pe stradă. Următoarea dată când acel câine va fi 
găsit pe domeniul public, nu mai este gratuit, ci cu amendă, pentru că se consideră abandon. 
Încet, încet, câinii fără stăpân vor fi excepții. Există și posibilitatea adopției la distanță. Dacă sunt 
persoane la bloc, care nu au spațiu pentru a se ocupa de câine, îl adoptă și are grijă de el la 
padoc. Va plăti cheltuielile referitoare. Câinele va putea sta la padoc, dar toate cheltuielile cad în 
sarcina posesorului.  
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Intervenții?   



 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 17 
voturi „pentru”. 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
indexarea cu rata inflației, în procent de 10.4 %, a impozitelor şi taxelor locale aplicabile în 
anul fiscal 2025    iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Știți foarte bine, noi avem obligația să 
indexăm impozitele și taxele  cu rata inflației, comunicată de Institutul Național de Statistică. Asta 
nu înseamnă că acum votăm taxele și impozitele pe 2025. E doar o formalitate pusă de Ministerul 
Finanțelor. Taxele și impozitele locale le vom vota în noiembrie a acestui an, pentru 2025. 
Aceasta este o formalitate și suntem obligați să o punem în aplicare. Nu mărim nici o taxă acum. 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Intervenții?   
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 17 
voturi „pentru”. 
            Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
organizarea licitaţiei publice deschise pentru vânzarea prin licitație publică a două 
suprafeţe de teren aparţinând domeniului privat al municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Sunt suprafețe de teren la care nu 
avem posibilitatea să ajungem la ele. Sunt înconjurate de proprietăți private. Nu mai vorbim de 
formă, că e total atipică. Nu ne sunt folositoare la absolut nimic, nu ne pot fi retrocedate, sunt în 
interiorul altor proprietăți. Varianta cea mai bună  și legală ca să facem ordine, este prin licitație 
publică.   
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 
             D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Intervenții?  
   D-na consilier local, ed. Dulgheriu Maria: Propun ca membru titular  pe  domnul 
Darabă Iulian și ca membru supleant pe domnul Sandu Sergiu. 
    D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Alte propuneri? 
   D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Nemaifiind alte propuneri, se 
trece la procedura de vot. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv 
cu 17 voturi „pentru”. 
            Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
actualizarea prețului folosinței suprafețelor de teren, proprietatea privată a municipiului 
Fălticeni, prin acordarea dreptului de superficie - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin: Cazurile de superficie sunt foarte puține, dar  
valoarea este foarte veche și urmează a fi actualizată. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 



 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Intervenții?   
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 17 
voturi „pentru”.   
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizaţi şi a cheltuielilor legate de proiect 
pentru proiectul ,,Înființarea și dotarea unui centru de colectare prin aport voluntar în mun. 

Fălticeni – Runda I” aprobat pentru finanțare prin Planului Național de Redresare și 
Reziliență al României, Componenta C3: Managementul Deșeurilor, Investiția I1. 
Dezvoltarea, modernizarea și completarea sistemelor de management integrat al 
deșeurilor municipale la nivel de județ sau la nivel de orașe/comune, Subinvestiția I1.A 
,,Înființare de centre de colectare prin aport voluntar”- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Este vorba de proiectul cu finanțare 
europeană care se află  în derulare în execuție.  Este fosta Epurare, Centru de colectare cu aport 
voluntar a deșeurilor, altele decât cele pe care le preia Goscom-ul. Vorbim de obiecte sanitare 
voluminoase, WC-uri, mobilă, cauciucuri, iarbă, crengi. Ele vor fi aduse prin aport voluntar, adică 
de către beneficiari. Este un obiectiv finanțat prin PNRR. Valoarea proiectului este de 3.839.705 
lei. În urma licitației pentru desemnarea constructorului am rezolvat o economie, pe care o 
repartizăm la alte capitole din devizul general actualizat, astfel încât să nu pierdem banii și să 
reușim să ducem la bun sfârșit investiția. Practic, economia rezultată o redistribuim pe alte 
capitole. Cofinanțarea noastră este de 8.000 lei. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Intervenții?   
 D-nul consilier local, Stoica Cozmin: Cine va gestiona aceste deșeuri? 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Primăria. Ea va încheia contracte cu 
terți pentru valorificarea deșeurilor. Vine firma, preia deșeurile, plătesc taxele aferente. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate de voturi, respectiv 
cu 17 voturi „pentru”. 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
transformarea unei funcții contractuale din aparatul de specialitate al primarului 
municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este tot în legătură cu gestionarea 
câinilor fără stăpân. Avem un post de asistent veterinar pe care l-am scos de trei ori la concurs. 
Având în vedere că trebuie să aibă studii superioare, nu vine nimeni. Îl transformăm, doar cu 
studii liceale, cu bacalaureat și cu o anumită calificare, astfel încât să fie un asistent veterinar pe 
care trebuie să îl angajăm și care se va ocupa strict de acel padoc. Nu vine nimeni cu studii 
superioare, pe salariu pe care putem să îl oferim în grila Primăriei. Prin urmare, modificăm din 
asistent veterinar gradul I, în asistent veterinar gradul II. Acesta va face legătura dintre padoc, 
noi, și firma de gestionare a câinilor. Va trebui să avem un om acolo care să ne aparțină, ca să 
zic așa, în vederea bunei derulări a activității la adăpostul de câini. 



 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Intervenții?   
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 17 
voturi „pentru”. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
modificarea componenţei echipei mobile pentru intervenţia de urgenţă în cazurile de 
violenţă domestică - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Au apărut anumite modificări în 
Organigrama Primăriei și trebuie refăcută această echipă mobilă. Sunt persoane de la Direcția de 
asistență socială, de la Cabinetul medical școlar și din cadrul Poliției Locale. Sunt 8 persoane în 
echipa mobilă. Din nefericire, avem destul de multe cazuri privind violența domestică. Până 
ajunge Poliția sau împreună cu ei, trebuie să fie persoane și din partea noastră, astfel să reușim 
să gestionăm cum trebuie și acest fenomen, nedorit, dar destul de frecvent. Mai ales prezent în 
zona rurală. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Intervenții?   
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate voturi, respectiv cu 
17 voturi „pentru”.  
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
includerea în Inventarul bunurilor imobile care aparţin domeniului privat al Municipiului 
Fălticeni a unei suprafeţe de teren în vederea întabulării/înscrierii cu caracter definitiv a 
dreptului de proprietate în evidenţele de cadastru şi carte funciară - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Sunt suprafețe de teren mici, regăsite 
în teren,  care nu se găsesc în nici un inventar. Cu ocazia asta le includem în inventarul 
domeniului public bunurilor imobile care aparțin domeniului privat în vederea înscrierii cu caracter 
definitiv a dreptului  nostru de proprietate în evidenţele de cadastru şi carte funciară. Ele există 
fizic, doar că nu apar în nici un document. Astfel le inventariem și le includem într-un inventar.  
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon - preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Intervenții?   
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 17 
voturi „pentru”. 



   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
dezmembrarea unui imobil proprietatea privată a municipiului Fălticeni în două corpuri de 
proprietate - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Este o suprafață de teren aparținând 
domeniului privat al Municipiului Fălticeni. O împărțim în două. Pe fiecare bucată există niște 
construcții, având în vedere că proprietarii sunt diferiți, impune ca fiecare să aibă construcția pe o 
suprafață de teren care corespunde proiecției la sol a cădirii respective. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Intervenții?   
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 17 
voturi „pentru”. 

   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli pe anul 2024 - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Proiectul de hotărâre  v-a fost pus la 
dispoziție, sunt doar mici modificări pe care vi le supun atenției dumneavoastră. După cum ați 
văzut,  e vorba de lista de investiții cu finanțare de la bugetul local, cu rectificarea 
corespunzătoare, bugetul creditelor interne, bugetul instituțiilor publice și a activităților finanțate 
integral sau parțial din venituri proprii. Alocarea de 8.000 lei la GPP Pinocchio, premierea copiilor 
la concursul național ”Voinicelul”, faza zonală. Suma de 40.000 lei, la Colegiul Lovinescu, pentru 
cheltuielile organizate de programul Centenar. Acesta împlinește 100 de ani de activitate. Ne 
asociem cu Colegiul ”Vasile Lovinescu”, cheltuielile fiind foarte mari, cu toate economiile lor, ca 
să organizăm și sărbători împreună programul Centenar. Suma de 23.000 lei pleacă la Colegiul 
”Mihai Băcescu” pentru servicii consultanță. E un proiect cu finanțare europeană, dar devizul 
general nu presupune și activitatea de achiziție publică. Ei nu au personal calificat să facă acest 
lucru. Bugetul creditelor interne, apoi 50.000 lei pentru culte. Acestea sunt în esență, modificările. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Intervenții?   
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 16 voturi „pentru”. Dl. cons. local, 
prof. Pintilii Marius – Claudiu nu a participat la dezbateri și nu și-a exercitat dreptul de vot. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
asocierea Municipiul Fălticeni cu Colegiul „Vasile Lovinescu” Fălticeni în vederea 
asigurării unor cheltuieli ocazionate de aniversarea a 100 de ani de existență a unității de 
învățământ- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
     D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Așa cum vă spuneam, în prima parte 
am pus banii, acum aprobăm să ne și asociem ca să putem să și cheltuim 40.000 lei pentru 
achiziția de materiale promoționale, schițe monografice, revista școlii, broșuri, pliante, mape, 



masă festivă. Angajarea și plata cheltuielilor se va face în condiții legale, în baza documentelor 
justificative de decontare. Un eveniment frumos, Centenarul unui liceu de prestigiu din Fălticeni, 
cel mai mare, dacă e să ne raportăm la numărul de elevi. Vă lansez invitația în numele domnului 
director Vasiliu Cristinel Petrică de a fi prezenți la eveniment. Veți primi și invitația oficială ulterior, 
la activitățile care se vor întinde pe parcursul a cinci zile. O manifestare frumoasă, necesară    
într-o societate civilizată.  
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Intervenții?   
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 17 
voturi „pentru”. 
     D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Dacă nu mai sunt alte  probleme, vă 
mulțumesc și ne vedem la ședința de consiliu următoare. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință declară ședința 
închisă. 
            Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 
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